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Miestne zastupiteľstvo  Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 

Zápisnica  
z mimoriadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva  

Mestskej časti Bratislava – Lamač  
 18.10.2007  

 
 
 

Prítomní: Mgr. Oľga Keltošová – starostka, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol 
Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Za MÚ: Ing. Anežka Poradová, p. Michaela Mrázová, Miroslav Cibík, Marcela Kysucká, Gabriela Šteruská 
Ospravedlnení za neskorý príchod: RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková 
Prizvaní hostia:  riaditeľka ZŠ a MŠ Mgr. Alena Petáková 
 
 
 
 
Program : 
 
1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
2. Schválenie programu 
3. Správa o čerpaní rozpočtu za I. polrok 2007 a návrh na úpravu rozpočtu 
4. Záver 
 
 
  
K bodu 1 - Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, zapisovateľky 
K bodu 2 – Schválenie programu 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová otvorila mimoriadne zasadnutie MZ a privítala prítomných poslancov, 
ozrejmila body programu. Ospravedlnila za neprítomnosť RNDr. Dušana Akantisa a Mgr. Máriu Čačíkovú. 
Do návrhovej komisie navrhla Mgr. Ing. Radoslava Olekšáka a Ing. Daniela Valentoviča CSc., ako 
overovatelia, Mária Pikulíková a JUDr. Peter Grom, ako zapisovateľka: Gabriela Šteruská a Marcela 
Kysucká. 
Za: 11 – JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Richard Čanaky, MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária 
Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít Lučenič, Ing. Mgr. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, 
Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: RNDr. Dušan Akantis, Mgr. Mária Čačíková, Mgr.  
 
 
 
K bodu 3 – Správa o čerpaní rozpočtu za I. polrok 2007 a návrh na úpravu rozpočtu  
Starostka Mgr. Oľga Keltošová ozrejmila materiál a uviedla, že dátum zmien v uvedenom materiáli je 
12.10.2007. Všetky návrhy zo 4.10.2007 boli dopracované. Starostka otvorila diskusiu. 
 
Na zasadnutie mimoriadneho MZ sa dostavila Mgr. Mária Čačíková 
 
Ing. Valentovič žiadal, aby škola dostávala späť celý balík získaných financií  za krátkodobé prenájmy. 
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JUDr. Bartovič požiadal Mgr. Ing. Olekšáka, aby pomohol naformulovať písomný návrh na uznesenie. Ing. 
Lučenič uviedol, že je potrebné uvedomiť si, že je tam deficit 5 ml. Sk. Vykryje sa zo zdroja, ktorý bol 
jedinečný len pre tento rok. Požiadavka bola, špecifikovať tých 5 ml. Sk, aby poslanci vedeli o čom hlasujú. 
Poukázal, že s príjmu 17 ml. Sk sa odkrajuje 5,5 ml. Sk. 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová uviedla, že so sumy 5,5 ml. Sk vyplýva to, že majetok bol hodnotený 
rôznym spôsobom. Medzi bežné výdavky tak boli zaradené ihriská, kotolňa, trieda MŠ, Oáza. Čo sa týka 
platov, valorizácia bola nutná a reálne sa vychádzalo z nižšej sumy, ako bolo v minuloročnom poslednom 
upravovaní rozpočtu. Teraz ešte rozpočet neobsahuje kapitálové príjmy za predaj pozemkov a budov za I. 
polrok/2007, predaj Satelitu, pozemku pod Satelitom a prenájom pozemku pre fa. T.O.P auto. 
Mgr. Ing Olekšák uviedol, že nikto z poslancov nie je za to, aby školstvo padlo, a nikto nemá problém 
s financiami škole. Informoval o liste, žiadosti pre primátora z 3.9.2007 o zvýšenie originálnych 
kompetencií. Doposiaľ neprišla odpoveď. Ďalej ozrejmil, že všetky financie z krátkodobých prenájmov idú 
vrámci originálnych kompetencií škole. Ak by sa účelovo viazali tieto financie, zväzovali by sme pani 
riaditeľke ruky. Sú tu mimoriadne príjmy a zakladá sa iniciatíva, aby sa stanovili kritériá z hľadiska 
dofinancovania na zvýšenie originálnych kompetencií. Návrh na doplnenie uznesenia dodal písomne, 
v znení: „ Miestne zastupiteľstvo zásadne nesúhlasí s navrhovaným prerozdelením daní medzi mesto 
a mestské časti na rok 2008. Žiada stanoviť jasné kritériá na prerozdelenie daní na rok 2008 pre mestské 
časti. Odporúča starostom mestských častí jednoznačne riešiť transparentné financovanie kompetencií mesta 
a mestských častí v novom zákone o hlavnom meste Ba. Žiada vysvetlenie z akých dôvodov a finančných 
zdrojov bude financovaná nová budova na centrálny výber daní z nehnuteľností v Petržalke.“  
 
Na zasadnutie mimoriadneho MZ sa dostavil RNDr. Dušan Akantis 
 
Ing. Lučenič uviedol, že školu treba podporiť. Ing Valentovič navrhol formu daru. JUDr. Grom uviedol, že 
rozpočet pre školu bol cez 17 ml. Sk, predpokladaný stav je cez 19 ml. Sk. Rozpočet sa ide dorovnať 
a navýšiť. Kedykoľvek bude potrebné dofinancovať školstvo, tak sa dofinancuje. Mgr. Imrichová poukázala 
na to, že MČ je povinná postarať sa o školu. Poslankyňa Pikulíková uviedla, že v čiastke je všetko, čo škola 
potrebuje a v budúcom rozpočte by sa mali určiť pravidlá a rozdeliť financie. JUDr. Bartovič navrhol, aby 
pani riaditeľka Mgr. Petáková urobila koncepčný návrh a predložila ho k návrhu rozpočtu. Starostka po 
ukončení diskusie dala o predloženom návrhu a návrhu na doplnenie uznesenia hlasovať. 
Za: 13 – RNDr. Dušan Akantis, JUDr. Marek Bartovič, Mgr. Mária Čačíková, Mgr. Richard Čanaky, 
MVDr. Pavol Čech, JUDr. Peter Grom, Mgr. Mária Imrichová, Mgr. Marta Janyšková, Ing. Ľudovít 
Lučenič, Ing. Mgr. Radoslav Olekšák, Mária Pikulíková, Ing. Daniel Valentovič CSc., JUDr. Júlia 
Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu 4- Záver 
Starostka Mgr. Oľga Keltošová sa poďakovala prítomným poslancom a mimoriadne rokovanie MZ 
ukončila. 
 

 
 
 
 

•  •  • 
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Overovatelia zápisnice: 
 
Mária Pikulíková                                                                                 ................................................ 
poslankyňa MČ Bratislava Lamač  
 
 
 
 
JUDr. Peter Grom                                                                                               ............................................... 
poslanec MČ Bratislava Lamač  

 
 

•  •  • 
 
 
 
 

Mgr. Oľga Keltošová                         ................................................ 
starostka MČ Bratislava Lamač 
 
 
 
 
 

 

•  •  • 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Šteruská Gabriela 

 


